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PROTOKÓŁ Nr  90 .2018 

z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 

z dnia 6 września 2018 r. 

Obecni: 

1. Tadeusz Groszek – Przewodniczący Komisji 

2. Grażyna Krupa – Zastępca Przewodniczącego 

3. Bogdan Jusiński – Członek Komisji 

4. Włodzimierz Malinowski- Członek Komisji 

5. Zbigniew Pożarko – Członek Komisji 

6. Robert Pacuszka – Członek Komisji 

Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Sebastian Białek- Inspektor ds. ochrony środowiska i gospodarki odpadami 

w Urzędzie Miejskim w Tłuszczu 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek i 

zaproponował następujący porządek: 

 

1. Zapoznanie z korespondencją.  

2. Sprawy różne. 

3. Odczytanie protokołu. 

4. Wyjazdowa część posiedzenia.  

 

Ad1. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja:  

 

• Mieszkańcy Jasienicy zwracają się z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy 

gminnej. Proponowana nazwa to Mieszka I.  

Załącznik nr 1. 
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• Mieszkańcy Tłuszcza zwracają się z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy dla 

drogi wydzielonej z działki. Zaproponowali 4 nazwy ulic. Wydział 

Urbanistyki załączył pismo, w którym jest mowa o zasadzie mówiącej o 

tym, że w Gminie Tłuszcz nie są nadawane takie same nazwy ulic w 

różnych miejscowościach, w związku z czym odrzucone zostają dwie 

propozycje.  

Załącznik nr 2.  

 

Komisja zapoznał się z wnioskami i wnosi o przygotowania projektów 

uchwał w sprawie nadania nazw ulic oraz wprowadzenie jej do porządku 

obrad na najbliższej sesji Rady Miejskiej.  

 

Ad2. Komisja zajęła się sprawą mieszkanki Gminy Tłuszcz obecnej podczas 

posiedzenia komisji w dniu 13 sierpnia 2018r. Zgłaszała ona, że sąsiedzi palą 

śmieci oraz wylewają szambo na sąsiednią posesję. Pracownik Urzędu 

Miejskiego w Tłuszczu Sebastian Białek powiedział, że w przypadku nielegalnie 

wylewanych ścieków, właściciele posesji są zapraszani do urzędu, gdzie muszą 

okazać umowę, bądź rachunek z firmą zajmującą się wywozem.  

Sebastian Białek odniósł się do zgłoszenia odnośnie palenia śmieci. 

Poinformował mieszkankę, że tę kwestię reguluje kodeks ds. wykroczeń i Urząd 

Miejski nie może nic zrobić w tej sprawie. Postawę prawną stanowi 

rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 7 czerwca 

2010 roku w sprawie ochrony przeciwpożarowej budynków, innych obiektów 

budowlanych i terenów, które mówi, że w obiektach oraz na terenach przyległych 

do nich zabronione jest wykonywanie czynności, które mogą spowodować pożar 

lub jego rozprzestrzenienia się, a w szczególności rozpalania ognia lun 

wysypywanie gorącego popiołu i żużla w miejscu umożliwiającym zapalenie się 

materiałów palnych, składowanie poza budynkami w odległości mniejszej niż 4m 
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od granicy działki sąsiedniej materiałów palnych, używanie otwartego ognia i 

palenie tytoniu w odległości mniejszej niż 10m od miejsca występowania płodów 

rolnych oraz wykonywanie czynności mogących wywołać niebezpieczeństwo 

pożaru w lasach. W związku z powyższym, jeżeli nie dojdzie do naruszenia m.in. 

nadmienionych powyżej przepisów oraz zostaną zachowane odpowiednie środki 

ostrożności, to palenie ognisk na terenie posesji nie będzie stanowić naruszenia 

przepisów przeciwpożarowych.  

 

Radna Grażyna Krupa spytała, co w przypadku kiedy występuje silny wiatr.  

Inspektor Sebastian Białek odpowiedział, że wtedy jest to uciążliwe dla 

nieruchomości sąsiednich i powinno zostać zgłoszone na policję.  

 

Dodał, że mieszkańcy których dotyczyło zgłoszenie mieszkanki zostali wezwani 

do urzędu w celu złożeni wyjaśnień. Udzielili oni informacji, że nie palili śmieci, 

a ognisko było zrobione w celach towarzyskich.  

 

Radny Zbigniew Pożarko  poruszył temat wykupu gruntów przy Zespole Szkół w 

Kozłach. Powiedział, że szkoła ma ponad 220 uczniów, a ma najgorszą bazę 

dydaktyczną w całej gminie. Uczniowie tej szkoły są dyskryminowani. 

Pozyskanie gruntów byłoby bazą pod wykonanie przyszłych inwestycji.  

 

Radna Grażyna Krupa powiedziała, że popiera wniosek Radnego Zbigniewa 

Pożarko. Dodała, że szkole w Kozłach rozbudowa się należy.  

 

Ad.3 Zastępca Przewodniczącego Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 

Grażyna Krupa odczytała protokół z poprzedniego posiedzenia i poprosiła o 

zacytowanie części wypowiedzi, która została naniesiona niezgodnie z prawdą.  

Protokół zostanie przyjęty po naniesieniu poprawki. 
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Ad4. Komisja udała się z wizytacją do Szkoły Podstawowej im. ks. Jana 

Twardowskiego  Stryjkach, do Zespołu Szkół im. Zofii Solarzowej w Miąsem, 

Zespołu Szkół w Jasienicy i Zespołu Szkół w Kozłach.  

 

Na tym protokół zakończono.       

 

                                                                Przewodniczący Komisji Ładu, 

                                                                Porządku i Ochrony Środowiska 

        

                                                                       Tadeusz Groszek 

                                                 

 

Dokument utworzony przez: Aleksandra Borowa 

1. Data utworzenia dokumentu: 17.09.2018r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


